

إشعار السوق (021) Market Notice

QE Index Methodology Change

تعديل على منهجية احتساب مؤشر بورصة قطر

Date:	2012/09/04	التاريخ:
-------	------------	----------

<p>Qatar Exchange hereby informs of a methodology change to QE index effective October 1st 2012. The rule amendment relates to the treatment of a suspended QE index constituent. The following changes will be made to the QE Index Methodology and Index Maintenance Document :</p> <p>Article 7.2.2 to read:</p> <p>If regular trading in shares of a constituent is interrupted or is suspended for 30 trading days, the company in question will be immediately and automatically removed from the index. No replacement will be made until the next review period.</p> <p>Sentence added to Article 6.2:</p> <p>Index Universe – If 2 weeks prior to the effective date of a rebalance, a qualifying stock is found to be suspended for a period greater than 5 trading days, it will not then be considered for index inclusion as of the rebalance date.</p> <p>The results of the semi- annual reviews will be announced 17 September 2012. And October 1st 2012 marks the rebalance date of all QE indices</p>	<p>تود بورصة قطر الإعلان عن إجراء بعض التعديلات على منهجية مؤشر بورصة قطر وذلك اعتباراً من 1 أكتوبر 2012. وتتعلق هذه التعديلات بكيفية معاملة سهم الشركة المكون للمؤشر والذي يتم إيقاف التداول عليه.</p> <p>فيما يلي التغييرات التي سيتم إدخالها على منهجية مؤشر بورصة قطر وملف صيانة المؤشرات.</p> <p>المادة 7.2.2 ستكون كالتالي:</p> <p>في حال إيقاف أو تعليق التداول على أسهم إحدى الشركات المكونة للمؤشر لمدة 30 يوم تداول، سيتم إخراج سهم الشركة المعنية على الفور من المؤشر. ولن يتم استبدال هذا السهم إلى حين موعد المراجعة التالية.</p> <p>إضافة عبارة إلى المادة 6.2:</p> <p>نطاق المؤشر في حال إيقاف التداول على سهم تم اختياره لمدة أكثر من 5 أيام تداول وذلك قبل أسبوعين من تاريخ تطبيق نتائج المراجعة، لن يتم إدخال هذا السهم في المؤشر عند التطبيق.</p> <p>سيتم عرض نتائج المراجعة النصف سنوية بتاريخ 17 سبتمبر 2012. وسيكون 1 أكتوبر 2012 هو تاريخ التطبيق لنتائج المراجعة على جميع أسهم مؤشر بورصة قطر.</p>
--	--